
   

 Protokoll 
 
 Styrelsemöte i Storsjöns Segelsällskap 

 
 Datum:  2009-10-06 
 Tid: 19:00  
 Plats: Östersunds Advokatbyrå, Prästgatan 39, Östersund 
 
 Närvarande: 
  
 Göran Fürstenberg Ordförande 
 Lars Nordberg Sekreterare 
 Olof Ternström 
 Per Sandström 
 Eva Dadell 
 Wille Ulrich-Häreblad 
  
§1 Ordförande öppnar styrelsesammanträdet. 
 
§2 Punkter på dagordningen: 
 

 Lokaler till årsmöte 
 Valberedning 
 Tävlingar 
 Frågor kring gamla F-4 området 
 Webbfrågor 
 Bryggorna   

  
§3 Genomgång av föregående protokoll.  
  
 Lars Nordberg gick igenom föregående styrelseprotokoll. Protokollet justerades. 
 
§4 Ekonomi. 
 
 Föredrogs av Sven. 
 
 Inger särskilt att rapportera. Barackerna och virke till klubbhuset betalt. 
 
 Beslut:  Inget särskilt beslut fattades. 
 
§5 Post. 
 
 Föredrogs av Sven. 
 
 Inget särskilt att rapportera. 
 
 Beslut: Inget särskilt beslut fattades. 
 
 
 
 



   

§6 Rapporter     
 
 Anläggning 
 
 Föredrogs av Olle. 
  
 Inget särskilt att rapportera. 
 
 En allmän diskussion  om varvet och nybyggnationerna följde. Allt ang flytten  
 har gått mycket bra.  
 
 Beslut: Inget särskilt beslut fattades. 
 
 Kölbåt:   
 
 Föredrogs av Göran. 
 
 Inget särskilt att rapportera. 
 
 Beslut: Inget särskilt beslut fattades. 
  
 Jolle: 
 
 Föredrogs av Eva. 
 
 Optimistseglarna kom 2:a i jolle cup, distriktsmästerskap. Fevaklassen vanns. 
 
 Eva redogjorde för tävlingen. Det händer mycket ang jolle just nu. 
 
 Allt är städat och intaget, utom bryggorna. 
 
 Beslut:  Bryggorna ses över inför upptagningen om de behöver åtgärdas inför 
 nästa säsong. Ansvarig för detta är Monica. 
 
 Tävling: 
 
 Föredrogs av Eva. 
 
 Fråga från Feva-förbundet om vi vill ta mellanrankingtävling. 
 
 Önskemål: Jollecup i Östersund. 
 
 Kontant måste tas med kommunen om placering av båtarna. 
 
 Janne Asplund är ansvarig på kommunen. Tillstånd måste gå genom polisen. 
 Man bör vara ute i god tid. Kontakt tas med Asplund, därefter sökes tillstånd hos 
 polisen som kollar med Asplund. 
 
 Förslag: Tidig kontakt med Asplund. 
 
 Beslut: Eva talar med Asplund, Göran skriver ansökan. 



   

 
 Finns intresse hos övriga medlemmar i klubben att hålla en riksrankingtävling 
 för FEVA + Jollecup, ca 40 båtar? 
 
 Förslag: 28-29/8 2010. Bör vara en helg när folk är hemma. 
 
 Styrelsen uttalade en positiv inställning till detta men fattade inget beslut i 
 frågan. 
 
 Beslut: Frågan får tas upp på planeringsmötet 24/10. Uppskov får sökas hos 
 Feva-förbundet. 
 
 Serveringstillstånd: 
 
 Fråga om serveringstillstånd uppkom. 
 
 Beslut: Göran kollar med polisen om och hur det går att lösa tillståndsfrågan. 
 
 Valberedningen: 
 
 Ordföranden skall stöta på valberedningen hur arbetet går inför årsmötet. 
 
 Lokaler:  
 
 Bokat för planeringsmöte och årsmöte. Planeringsmöte 24/10 10-15 (lördag). 
 
 Förslag: lokalen Folkets Hus för planeringsmötet avbokas och mötet hålles på 
 Östersunds Advokatbyrå vilket tillstyrkes av Lars. 
 
 Beslut: I enlighet med beslut. Olle meddelar berörda parter om ändrad lokal. 
 
 Roderbladet: 
 
 Otto Helgesson tar på sig detta och tar kontakt  med Höglund och för över 
 materialet. 
 
 Otto är 15 år och ansvaret för detta får ligga på ordföranden 3 veckor innan. 
 Materialet måste vara klart till planeringsmötet. 
 
 Webb: 
  
 Föredrogs av Per. 
 
 Per tar inte över hela ansvaret efter Stickan. Grunddesignen är klar i 
 Idrottonline. Per tar på sig att hjälpa till med tekniskt utförande, men annan som 
 ansvarar för grafisk design måste till och därtill behövs ett antal redaktörer som 
 skriver om styrelse, kölbåt, varv, hamn mm. 
 
 Förslag: Att Per till nästa möte tar fram ett skal för webb-sidan och presenterar. 
 
 



   

 Priser: 
 
 Skall det delas ut priser vid årsmötet? 
 
 Beslut: Att priserna delas ut vid kommande fest och inte på årsmötet. 
 
 Mötet förklarades avslutat och ordföranden tackade alla närvarande för visat 
 intresse. 
 
 
 Vid protokollet: 
 
 
 Lars Nordberg 
 
 Justeras: 
 
  
 
 Göran Fürstenberg  Olle Ternström 
 
 


